
Rectangular bathtubs installation instruction

ITEL

    ANEO

AMYS

      CAPHAY

EN

RU Инструкция  монтажa прямоугольные ванны



Please check the appearance and completeness of the product 
before the assembly.

I N S T A L L A T I O N :  P r o d u c e r  r e c o m m e n d s  i n s t a l l a t i o n  b y  t h e  q u a l i  e d  i n s t a l l e r  t o  k e e p

optimal parameters of product.   It should be remembered that various type of walls need various type of xing

materials. Producer equipped product with standard installation elements - stretchers to the walls

made of solid materials - like concrete, brick, silicates, etc. If the walls are made of other materials

(for example reinforced plasterboard walls) proper stretchers should be bought within one's

capacity. Product should be installed in a way which enables an easy dismantling in case of failure,

so that the tiles were not damaged. The Shower tray/bathtub should be sealed and slided to the

glaze. EVERYDAY USING: Product surface should be washed out with clean running water after

each bathing. Remaining water drops should be removed with  soft cloth to dry (do not use cloths

or sponges, that contain rough and friction elements in the structure). It should be periodically

cleaned with soft cloth or sponge using only gentle chemical agent for cleaning and maintenance

of sanitary acrylic. Do not use cleaners containing drawing the surface elements, for example:

powders. ATTENTION: During wetting, especially with soap, shampoo, bath oil using, etc., most of

the shower trays/bathtub surface can be very slippery! SMALL REPAIRS: Scratches (not bigger

than 0,2mm) can be removed by polishing the surface with waterproof abrasive paper no 400, then

with abrasive paper no 600 and 800, until the scratches are completely removed. The surface then

should be polished with an abrasive compound used for car lacquer to restore its shine. In case the

acrylic surface looks mat, it is recommended to polish it with an abrasive compound until it looks

shiny  again. Notice:  The  producer  reserves  the  right  to  introduce  changes  of  technical

parameters and colours of described elements.

Перед сборкой проверьте внешний вид и комплектность изделия.

У С Т А Н О В К А  :    Д л я    с о х р а н е н и я    о п т и м а л ь н ы х    п а р а м е т р о в ,    п р о и з в о д и т е л ь
рекомендует монтаж квалифицированным установщиком. Обратите пожалуйста внимание, разные виды
стен  требуют  различные  крепёжные  элементы.  Производитель  оснастил  изделие  в
стандартные элементы для установки -  дюбель, предназнеченный для литых стен типа
бетон, кирпич, силикаты и т.д. Если стены выполнены из других материалов (например из
гипсокартона) соответствующие дюбеля купить нужно самостоятельно. Изделие нужно
установить  так,  чтобы  легко  можно  было  произвести  демонтаж  и  чтобы  в  случае
повреждения   можно   демонтировать   не   повреждая   плитку.   Поддон/ванну   следуе
установить  рядом  со  стеной  и  уплотнить. ЭКСПЛУАТАЦИЯ: После  каждого  купания
поверхность изделия нужно смыть проточной водой. Остальные остатки воды вытереть с
помощью мягкой тряпки (не применять губки и тряпки, которые имеют в структуре елементы
шероховатости.)   Регулярно производите очистку с помощью мягкой ткани или губки с
использованием деликатных химических средств предназначенных для очистки и ухода за
санитарным акрилом. Не рекомендуется использовать чистящие средства содержащие
абразивные элементы. Внимание!: При намокании, во время принятия душа, особенно при
применении мыла, шампуня, масла для купания и т.д., поверхность большинства поддонов/
ванн  становится  более скользкой !  МЕЛКИЕ  РЕМОНТЫ:  Царапины (не  более 0 ,2  мм)
можно удалить, шлифуя поверхность водостойкой наждачной бумагой № 400, а затем
бумагой  №  600  и  800,  до  момента  удаления  царапин.  Затем  следует  полировать
поверхность   полировальной   пастой,   используемой   для   полирования   лакированных
поверхностей  автомобиля,  до  момента  получения  блеска.  В  случае  потери  блеска
поверхности акрила, рекомендуется полировать поверхность с помощью вышеуказанной
полировальной пасты, до момента получения эффекта блеска. Внимание!: Производитель
оставляет  за  собой  право  изменять  технические  характеристики  и  цветовую  гамму
указанных элементов.
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